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Στην Λάρισα σήμερα 2 Μαίου 2017, ημέρα Τρίτη και ώρα 12:30, στο Δημοτικό Κατάστημα,  
η Επιτροπή Τουριστικής Ανάπτυξης του Δήμου Λαρισαίων συνήλθε σε συνεδρίαση, ύστερα από την 
με Α.Π.  88419/24-11-2015 πρόσκληση του Προέδρου αυτής Αντιδημάρχου Δήμου Λαρισαίων κ. 
Γεώργιο Σούλτη, η οποία έγινε σύμφωνα με τους ορισμούς του άρθρου 67 του Ν. 3852/7-6-2010.

'Ήταν δε παρόντες από τα μέλη του οι κ.:  1) Γεώργιος Σούλτης Αντιδήμαρχος Λαρισαίων, 
ως Πρόεδρος, 2) Ειρήνη Παπανικολάου, εκπρόσωπος της Ένωσης Ξενοδόχων Ν. Λάρισας  και του 
Συνδέσμου  Θεσσαλικών  Επιχειρήσεων,  3)  Αναστάσιος  Γούσιος,  εκπρόσωπος  της  Ένωσης 
Επιχειρήσεων  Διαφήμισης  και  Επικοινωνίας  Κεντρικής  Ελλάδας,  4)  Στάθης  Βελισσαρίου 
εμπειρογνώμονας  Πρόεδρος  Τμήματος  Τουριστικών  Επιχειρήσεων  ΤΕΙ  Θεσσαλίας,  5)  Νικολέτα 
Νταγκάρα,  Εκπαιδευτικός  (Διοίκηση Τουρισμού  Πολιτισμού)  εμπειρογνώμονας   6)  Αριστοτέλης 
Κωστούλας,  Υπάλληλος  του  Δήμου Λαρισαίων,  Παναγιώτα  Σάρρου  Υπεύθυνη  Οργαν.  Σχεδ.  & 
Ανάπτυξης  Τουρισμού  και  δεν  προσήλθαν  οι:  1)  Αθανάσιος Κρίκης,  Δημοτικός  Σύμβουλος,  2) 
Χρήστος Τερζούδης, Δημοτικός Σύμβουλος 3) Αικατερίνη Ζιαζιά Σουφλιά, Δημοτική Σύμβουλος, 4) 
Νικόλαος  Μπαράς,  Δημοτικός  Σύμβουλος,  5)  Αναστασία  Μπουντίνα,  εμπειρογνώμονας,  6) 
Εκπρόσωπος  των  ιδιοκτητών  καφετεριών  και  μπαρ  Νομού  Λάρισας,  7)  Μαρία  Καμηλαράκη 
Δημοτική Σύμβουλος 8) Ελένη Λιάγκουρα εκπρόσωπος ΕΣΥΝΕ Θεσσαλίας, 9) Ιωάννα Γεροκώστα 
Αντιπρόεδρος Δ.Σ. Συλλόγου Φίλων Πηνειού και παραποτάμιου πολιτισμού και 10) Έφη Οικονόμου 
εμπειρογνώμονας,

Στη  συνεδρίαση  προσκλήθηκε  αλλά  απουσίαζε  λόγω  υποχρεώσεων  ο  Αντιδήμαρχος 
Οικονομίας και Ανάπτυξης κ. Πανγαγιώτης Νταής.

Η Επιτροπή Τουριστικής Ανάπτυξης, εισέρχεται στην συζήτηση:
Αρχικά έγινε μια σύντομη ενημέρωση από τον Πρόεδρο της Επιτροπής και Αντιδήμαρχο κ. 

Γεώργιο  Σούλτη,  σχετικά  με  τα  θέματα  που  συζητήθηκαν  σε  προηγούμενες  συνεδριάσεις  της 
Επιτροπής.

Ο κ. Τάσος Γούσιος, έκανε μια σύντομη παρουσίαση των υπό έκδοση εντύπων τουριστικής 
προβολής  B2B στις  θεματικές  ιατρικός  τουρισμός,  φυσιολατρικός  τουρισμός,  συνεδριακός 
τουρισμός,  αθλητικός  τουρισμός,  θεματικός  τουρισμός.  Ακολούθησε  σχετική  συζήτηση  και 
ανταλλαγή απόψεων. 

Η κ. Ειρήνη Παπαϊωάννου, εξέφρασε έντονους προβληματισμούς σχετικά με το σύστημα 
διαχείρισης πεζοδρόμων που σχεδιάζει να υλοποιήσει ο Δήμος Λαρισαίων σε σχέση με τη διέλευση 
οχημάτων  πελατών  και  δυνητικών  πελατών  των  ξενοδοχείων  της  πόλης  που  βρίσκονται  εντός 
πεζοδρόμων. 

Ακολούθησε ελεύθερη συζήτηση.
Στο τέλος ο Πρόεδρος της Επιτροπής και Αντιδήμαρχος κ. Γεώργιος Σούλτης ανέφερε ότι ο 

Δήμος  έχει  αναλάβει  σημαντικές  πρωτοβουλίες  πού θα  λύσουν  ζητήματα  που έχουν  τεθεί  στην 
Επιτροπή  Τουριστικής  Ανάπτυξης  το  προηγούμενο  διάστημα  όπως  της  στάσης  και  στάθμευσης 
τουριστικών λεωφορείων και άλλα.

Το παρόν συντάχθηκε αναγνώσθηκε και αφού βεβαιώθηκε υπογράφεται όπως παρακάτω.

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ
ΔΗΜΟΥ ΛΑΡΙΣΑΙΩΝ
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